
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

 konaného dňa  17. septembra 2019 

 

Prítomní: Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Ospravedlnený: Ing. Milan Vlček 

Ďalší prítomní:   p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

  p. Miriam Pallová – odborný referent 

                            

1. Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Svoju neúčasť na rokovaní ospravedlnil Ing. 

Milan Vlček. Prítomní boli 8 poslanci, takže obecné zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. 

Rokovanie OZ je verejné. Pre potreby vyhotovenia zápisnice sa z rokovania  vyhotovuje 

audiozáznam. Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli a webovom sídle 

obce. Starostka navrhla zmenu názvu bodu č. 9 Oprava balkónov na bytových domov č.505 a 506 

s čím poslanci jednomyseľne súhlasili. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

A) Schvaľuje program  zasadnutia zverejnený v pozvánke: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 109 – 124 /2019 zo dňa 13.08.2019 

4. Uznesenie č. 106/2019 zo dňa 09.07.2019 bod C) – zmena 

5. Kúpa pozemku parc. E-KN č. 113/502, orná pôda v k.ú. Liptovská Porúbka 

6. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov obce 

7. Poskytovanie právnej pomoci pre obec 

8. Oprava výtlkov ul. Pri Železnici 

9. Použitie fondu opráv na opravu bytových domov, rozpočtové opatrenie č. 14/2019 

10. Pridelenie nájomného bytu 

11. Schválenie termínov kultúrnych akcií r. 2020 

12. Informácia Implementačnej agentúry MPSVaR SR k projektu Terénna sociálna práca 

v obciach  II 

13. Rôzne informácie a interpelácie poslancov 

14.   Záver 

B) Schvaľuje zmenu názvu bodu č. 9 Oprava balkónov na bytových domov č.505 a 506 

 

C) Schvaľuje upravený program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 109 – 124 /2019 zo dňa 13.08.2019 

4. Uznesenie č. 106/2019 zo dňa 09.07.2019 bod C) – zmena 

5. Kúpa pozemku parc. E-KN č. 113/502, orná pôda v k.ú. Liptovská Porúbka 

6. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov obce 

7. Poskytovanie právnej pomoci pre obec 

8. Oprava výtlkov ul. Pri Železnici 

9. Oprava balkónov na bytových domov č.505 a 506 

10. Pridelenie nájomného bytu 



11. Schválenie termínov kultúrnych akcií r. 2020 

12. Informácia Implementačnej agentúry MPSVaR SR k projektu Terénna sociálna práca 

v obciach  II 

13. Rôzne informácie a interpelácie poslancov 

14.   Záver 

Hlasovanie  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: Ing. Rudolfa Eliáša, Mgr. Annu Fáberovú, p. Ľuboša 

Čajnáka, vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov zápisnice určila Ing. 

Katarínu Piklovú a p. Romana Kuffu. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení: Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, p. Ľuboš Čajnák 

 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice   

    Ing. Katarínu Piklovú a p. Romana Kuffu 

 

Hlasovanie  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 
 

3. Pri kontrole plnenia uznesení č. 109-124/2019 zo dňa 13. 08.2019 starostka postupne prešla 

jednotlivé uznesenia.  Pri uznesení č. 123/2019  informovala poslancov, že konzultácie k projektu 

nám poskytne a žiadosť na Enviromentálny fond spracuje Centrum prvého kontaktu pre 

podnikateľov Veľký Krtíš. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Berie na vedomie informácie, že konzultácie k projektu  obci poskytne a žiadosť na 

Enviromentálny fond spracuje Centrum prvého kontaktu pre podnikateľov Veľký Krtíš. 

 

Hlasovanie : 

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Starostka sa vrátila k Uzneseniu č. 92/2019 zo dňa 18. 6. 2019, týmto uznesením bolo schválené 

zapojenie sa obce do výzvy Miestnej akčnej skupiny Horný Liptov oblasť výstavba a rekonštrukcia 

miestnej komunikácie. Verejné obstarávanie (ďalej len VO) na túto investičnú akciu – zákazka 



s nízkou hodnotou bolo zrealizované v zmysle zákona o VO a smernice o VO, verejné obstarávanie 

je ukončené,  vybratá bola firma CESTY SK, s.r.o., Mojmírova 8, Košice, vysúťažená cena 

27.614,30 € s DPH. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Berie na vedomie výsledok verejného obstarávania na stavbu ,,Rekonštrukcia- stavebné úpravy 

miestnej komunikácie Liptovská Porúbka, kde bola vybraná dodávateľská firma Cesty SK, s.r.o., 

Mojmírova 8, Košice. Vysúťažená cena  27.614,30 € s DPH. 

 

Hlasovanie : 

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

Starostka na záver konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 109-124/2019 zo dňa 

13.08.2019 a konštatuje ich priebežné plnenie. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

4. Na júlovom OZ poslanci schválili Uznesením č.106/2019 zo dňa 09.07.2019 v bode C) uzavretie 

zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena-právo prechodu cez pozemok vedľa 

hasičskej zbrojnice pre vlastníkov rodinného domu súp. č. 461 s tým, že Zmluva o zriadení vecného 

bremena bude uzavretá po ukončení rekonštrukcie hasičskej zbrojnice, konkrétne do 30 dní od 

kolaudácie predmetnej stavby. V krátkej diskusii poslanci prehodnotili bod C) tohto uznesenia 

a predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

A) Ruší časť uznesenia č. 106/2019 zo dňa 09.07.2019 v bode C) v celom rozsahu 

  

B) Schvaľuje bod C) nasledovne: Schvaľuje uzavretie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie 

vecného bremena-právo prechodu cez pozemok vedľa hasičskej zbrojnice pre vlastníkov rodinného 

domu súp. č. 461 s tým, že Zmluva o zriadení vecného bremena bude uzavretá po nadobudnutí 

vlastníckeho práva k pozemku v termíne do 2 mesiacov. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 



5. Na predchádzajúcom rokovaní boli poslanci informovaní o potrebe odkúpiť pozemok parc. E-

KN č. 113/502 z dôvodu rekonštrukcie bývalej pizzérie na požiarnu zbrojnicu. Známi vlastníci boli 

starostkou oslovení a súhlasia s odpredajom svojich spoluvlastníckych podielov na pozemku. 

Keďže bolo treba určiť cenu za odkúpenie p. Ľuboš Čajnák navrhol 8,-€/m2. p. Ladislav Hutka 

navrhol 8,50-€/m2 jeho návrh podporil aj Mgr. Michal Harich.  

                                                                                                                   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje kúpu pozemku parc. E-KN č. 113/502, orná pôda v k.ú. Liptovská Porúbka v súvislosti 

s rekonštrukciou objektu na požiarnu zbrojnicu vo výmere 683m 2, zapísané na LV č. 2096  za cenu 

8,50 € za m2. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

6. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov Obce Liptovská 

Porúbka bola doručená poslancom v predstihu, aby sa s jej obsahom mohli oboznámiť. Hlavná 

kontrolórka informovala prítomných poslancov, že  kontroly a správy na tomto úseku sa robia 

plošne v celom regióne, nakoľko chcú hlavní kontrolóri poukázať na to, že zákon nie v niektorých 

častiach realizovateľný v praxi – ide najmä o vyrubovanie dane z nehnuteľnosti podielovým 

spoluvlastníkom – Urbáre a poľnohospodárskym spoločnostiam.  Pozitívne hodnotí, že spoločnosť 

Agria, a.s. ako aj Urbárske pozemkové spoločenstvá sú v Liptovskej Porúbke na listoch vlastníctva 

zapísané ako vlastníci, prípadne spoluvlastníci, alebo majú zapísaný nájomný vzťah na listoch 

vlastníctva. V priznaniach je to preto aj takto uvedené, no nie je identifikovateľné aký vlastnícky 

vzťah majú k jednotlivým nehnuteľnostiam. Rozhodnutí na miestne dane a poplatky bolo vydaných 

viac ako tisíc. Hlavná kontrolórka taktiež odporučila vykonať postupne inventúru všetkých 

pozemkov v k. ú. Liptovská Porúbka  pre účely spresnenia rozsahu predmetu dane. Na základe 

uvedeného p. Miriam Pallová vypracovala nasledovné opatrenia: opätovne vyzveme PO na 

odstránenie nedostatkov v zmysle zákonných ustanovení. Od roku 2015 sa postupne vykonáva 

kontrola priznaných  pozemkov  uvedených v daňových priznaniach v k.ú. Liptovská Porúbka 

v ktorej aj naďalej obec pokračuje. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A) Berie na vedomie  Správu z vykonanej kontroly na úseku správy miestnych daní a poplatkov 

Obce Liptovská Porúbka 

 

B) Berie na vedomie   opatrenia uvedené v správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

7. Keďže obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou, 

je potrebné pripraviť kúpnopredajné zmluvy ale aj iné dokumenty nielen na proces vyvlastnenia 



pozemkov, starostka navrhla, aby OZ odsúhlasilo uzavretie zmluvy o poskytovaní právnej pomoci 

s právnickou kanceláriou  JUDr. Romana Škerlíka, ktorá už v minulosti poskytovala obci právne 

služby. JUDr. Škerlík  zastupoval obec v súdnom spore o zrušenie spoločnosti Ski centrum Zapač 

s.r.o., kde Okresný súd Žilina  túto spoločnosť uznesením súdu zrušil. 
Starostka privítala verejnosť, keďže do rokovacej miestnosti o 17.20h vošiel p. Peter Tekel. 

Poslanci s návrhom p. starostky jednomyseľne súhlasili, nakoľko JUDr. Škerlík bol v súdnom spore 

o zrušenie spoločnosti Ski centrum Zapač s.r.o. obci nápomocný. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Súhlasí  s uzavretím zmluvy o poskytovaní právnej pomoci s JUDr. Romanom Škerlíkom, Spišská 

Nová Ves na dobu neurčitú.   

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 
 

8. Oprava výtlkov na ulici Pri železnici.  Starostka informovala poslancov, že v ostatnej časti obce, 

kde sú vysporiadané pozemky pod miestnou komunikáciou už boli výtlky odstránené. Zostala  už 

len táto ulica, je potrebné výtlky odstrániť. Nakoľko boli v rozpočte finančné prostriedky 

vyčlenené, poslanci odsúhlasili odstránenie výtlkov aj v tejto časti obce. Ak to klimatické 

podmienky dovolia oprava výtlkov bude realizovaná ešte v tomto roku.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Berie na vedomie informáciu o potrebe opravy výtlkov na miestnej komunikácii na ulici Pri 

železnici a schvaľuje ich opravu a poveruje zamestnancov vykonaním prieskumu trhu a výberom 

dodávateľa v zmysle zákona a smernice o verejnom obstarávaní. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

9. Starostka informovala prítomných, že je potrebná oprava balkónov na bytových domoch s.č. 505 

a 506. Aj napriek tomu, že niektoré balkóny boli pred 7 rokmi opravované vplyvom 

poveternostných podmienok dlažba už z nich opäť postupne odskakuje. Starostka navrhla 

zabezpečiť opravu balkónov a zastrešenie podkrovných balkónov s čím poslanci súhlasili za 

podmienky súhlasu projektanta stavby. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

A) Berie na vedomie informáciu starostky o potrebe opravy balkónov v bytových domoch 505 

a 506. 

 

B) Súhlasí s opravou balkónov na  bytových domoch č. 505 a 506 a so zastrešením balkónov  byty 

č. 9 a 10 v bytových domoch č. 505 a 506 za podmienky súhlasu projektanta stavby. 

 



C)  Súhlasí  s verejným obstarávaním na výber dodávateľa prác opravy a zastrešenia balkónov 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

10. V zmysle čl.2, ods. 8 VZN č. 5/2015 o podmienkach prideľovania bytov a správy bytových 

domov obstaraných s použitím verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania  

o pridelení nájomného bytu rozhoduje obecné zastupiteľstvo na základe odporučenia bytovej 

komisie, preto starostka požiadala predsedu bytovej komisie Mgr. Michala Haricha aby prítomných 

oboznámil s návrhom bytovej komisie. Mgr. Michal Harich informoval,  že zasadnutia komisie sa 

zúčastnili všetci jej členovia. K dispozícii mali kompletnú agendu evidencie žiadostí o pridelenie 

nájomných bytov. Členovia komisie prešli a posúdili jednotlivé žiadosti, ktoré spĺňali zákonom 

dané podmienky ako aj podmienky uvedené vo VZN. Komisia odporučila byt prideliť p. Petronele 

Kocmanovej s druhom. Starostka vyzvala poslancov, aby sa k odporučeniu komisie vyjadrili, 

prípadne vzniesli dotazy a pripomienky. Nikto z poslancov sa nevyjadril, preto predseda návrhovej 

komisie na základe odporučenia bytovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p. a v zmysle čl. 2 ods. 8  Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2015 o podmienkach 

prideľovania bytov a správy bytových domov obstaraných s použitím verejných prostriedkov na 

účely podpory sociálneho bývania, na základe odporučenia bytovej komisie  

Schvaľuje pridelenie 3- izbového obecného nájomného bytu č. 10 o výmere 78,88 m²,  ktorý sa 

nachádza na treťom poschodí v bytovom dome č. 506 v Liptovskej Porúbke , postavený na parcele 

KN-C č. 905/4, 905/5 zapísaný na LV č. 816.   

Nájomcovi: p. Petronele Kocmanovej s druhom od 01.11.2019 

na dobu nájmu 1 rok.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

11. Z dôvodu organizačného zabezpečenia je potrebné dohodnúť termíny kultúrnych akcií na rok 

2020.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

sa dohodlo na nasledovných termínoch kultúrnych akcií na rok 2020: 

 

18. 01. 2020  2. reprezentačný ples 

30. 01. 2020      Oslobodenie obce-pietny akt kladenia vencov 

21-22.02. 2020  Posledný fašiang 

07. 05. 2020  Deň víťazstva nad fašizmom -pietny akt kladenia vencov 

10. 05. 2020     Deň matiek 

30. 05. 2020     Deň detí 



11. 07. 2020   Porúbčanský pltník 

22. 08. 2020   Výstup na Slemä 

05. 12. 2020  Mikulášska besiedka 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

12. Starostka informovala, že Implementačná agentúra MPSVaR k projektu TSP v obciach II  

zverejnila nasledovné informácie: 

- Nová výzva bude zverejnená koncom septembra, doba realizácie nového projektu je 40 mesiacov. 

V prípade, že sa obec zapojí do výzvy budú jej refundované náklady na celkovú cenu práce terénnej  

pracovníčky za obdobie september – december 2019. 

Mgr. Anna Fáberová  vyjadrila svoj súhlas so zapojením sa do projektu TSP v obciach II, nakoľko 

sociálne pracovníčky sú na obci potrebné.   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Berie na vedomie informáciu Implementačnej agentúry MPSVaR SR k projektu Terénna sociálna 

práca v obciach  II 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. Ladislav 

Hutka, p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

13. Najprv informovala starostka, potom bol poskytnutý priestor pre interpelácie poslancov 

a poskytnutý priestor pre verejnosť.  

Starostka informovala: 

-  p. riaditeľka MŠ požiadala o skončenie pracovného pomeru v zmysle §69 ZP zo zdravotných 

dôvodov. Vzhľadom na uvedené obec ako zriaďovateľ vyhlási v zmysle platnej legislatívy výberové 

konanie na funkciu riaditeľa MŠ.    

-    listom sme požiadali vedenie LVS a.s. Liptovský Mikuláš o vyriešenie problému so zakaľovaním 

vody ku ktorému dochádza pri prívalových dažďoch, zatiaľ sme odpoveď nedostali.   

- koncom tohto týždňa sa má uskutočniť stretnutie so zástupcami Mesta Liptovský Hrádok ohľadom 

zabezpečenia vývozu a doplnenia nálepiek na kuka nádoby počas zimnej vykurovacej sezóny. Termín 

nám spresní zodpovedný pracovník. 

Mgr. Michal Harich dodal, že ľudia nie sú spokojní so systémom ktorý zaviedol poskytovateľ služieb  

Mesto Liptovský Hrádok. 



- starostka vzniesla dotaz na predsedníčku Kulturno-školskej a športovej komisie Ing. Katarínu 

Piklovú, či bude komisia v súlade s plánom akcií pre rok 2019  v mesiaci september až október 

organizovať futbalový turnaj pre dospelých. 

- cintorín je už pokosený, vyhrabaný, pripravujeme sa na Sviatok všetkých svätých  

- pomaly sa blíži koniec roka, s ekonómkou budeme pracovať na príprave návrhu rozpočtu na rok 

2020, preto Vás prosím aby ste si premysleli a navrhli priority obce na nasledujúce obdobie. Týka sa to 

investičných akcii. Už odsúhlasené investície budú zaradené do návrhu rozpočtu automaticky.  

Interpelácie poslancov: 

Mgr. Anna Fáberová: p. Hrvol vpúšťa do potoka odpad zo žumpy. Je potrebné opraviť fasádu domu 

smútku. Ako bola riešená v projektovej dokumentácii a je v záruke? 

Starostka dopovedala, že záruka na fasádu už nie je a v projekte bola fasáda - cólke naprojektovaná tak 

ako je urobená a celá stavba je riadne skolaudovaná. Aj úprava fasády domu smútku môže byť   

zaradená do investičných akcií pre nasledujúce obdobie. Záleží na rozhodnutí poslancov. 

Mgr. Michal Harich vzniesol dotaz, či už má obec chladničku v dome smútku funkčnú. 

Starostka:  Chladnička v DS je funkčná, nebola pokazená, tieto informácie nie sú pravdivé. V prípade 

potreby je chladnička k dispozícii.  Záleží však od pohrebnej služby koho má zazmluvneného. 

V prípade požiadavky pozostalých ak chcú aby bol zosnulý umiestnený v dome smútku v Liptovskej 

Porúbke pohrebná služba by mala túto požiadavku akceptovať. Zo strany obce bude pozostalým vždy 

vyhovené.  

p. Ladislav Hutka poznamenal, že aj jemu bolo povedané, že nedovolila starostka, čo však nie je 

pravda. 

Starostka doplnila, že prevádzkový poriadok bol schválený, dom smútku je v prípade potreby 

k dispozícii a p. Ladislav Hutka, ktorý zabezpečuje jeho prevádzku je ho ochotný sprístupniť 

v ktorúkoľvek hodinu. 

14. Starostka ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva o 18.22 h. Poďakovala prítomným za 

účasť a konštatovala, že najbližšie rokovanie OZ uskutoční dňa 22.10.2019 o 16.30 h.  

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r.  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r. 

Overovatelia zápisnice:   p. Roman Kuffa, v.r. 

          Ing. Katarína Piklová, v.r. 


